



Tambours Have

-en oase midt i den barske vestjyske natur med smukke, særprægede og fremmede planter, vandløb, udskårne træfigurer og legeplads. Tambours Have er resultat af naturelskeren skrädermester Tambours lyst til at samle planter fra alle klodens hjørner og se dem vokse i sin egen have. Tambour begyndte sit livsværk i 1940erne, og det lykkedes ham at samle et utal af spændende planter og få dem til at trives på dansk jord. Siden 1979 har Varde Kommune ejet haven, og tilstræber i sin udvikling af den, at være tro mod Tambours ånd.

Tambour's Gardens

- an oasis in the middle of the harsh nature of West Jutland with beautiful, distinctive and unfamiliar plants, creeks, carved tree sculptures and a playground. Tambour's Garden is the result of Tambour's, a nature-loving master tailor, desire to collect plants from all corners of the world and watch them grow in his own garden. Tambour began his life's work in the 1940s, and he managed to collect a myriad of interesting plants and get them to thrive on Danish soil.

Tambours Garten

– eine Oase inmitten der rauen Natur Westjütlands mit hübschen, eigenartigen und fremden Pflanzen, Wasserläufen, geschnitzten Holzfiguren und Spielplatz. Tambours Garten ist das Resultat der Lust des Naturliebhabers und Schreinermeisters Tambour, Pflanzen aus allen Ecken der Welt zu sammeln und sie in seinem eigenen Garten wachsen zu sehen. Tambour begann sein Lebenswerk in den 1940er Jahren und es gelang ihm, eine Unmenge interessanter Pflanzen zu sammeln und sie in dänischem Boden gedeihen zu lassen.

Seit 1979 ist Varde Kommune Eigentümerin des Gartens und strebt nach seiner Entwicklung getreu dem Geiste Tambours.

www.tambour.vardekommune.dk

Entre

Voksne / Adults / Erwachsene:	DKK 40,-
Børn under 18 år / Children under 18 years /	
Kinder unter 18 Jahre:	Gratis / Free / Frei
Grupper/Groups/Gruppen min. 10 pers:	DKK 35,- per pers.
Handicaphjælper med gyldigt ledsagerkort har gratis adgang.	
Disabled carers with valid companion card have free admission.	
Betreuer von Behinderten mit gültiger Begleiterkarte erhalten kostenlos Eintritt.	

Åben dagligt / Open daily / Geöffnet täglich: 1/5-30/9: kl. 10-17

⊕ Grupper kan bestille kaffe og kage i haven på Tlf. +45 7529 8324 senest 2 dage før ankomst.

🇬🇧 Groups can order coffee and cake in the park on Tel. +45 7529 8324 no later than 2 days before arriving.

🇩🇪 Gruppen können bis spätestens zwei Tage vor der Ankunft Kaffee und Kuchen im Garten unter der Telefonnummer +45 7529 8324 bestellen.



v/Karlsgårde Sø · Bredmosevej 21
Nordenskov · DK-6800 Varde · Tel. +45 75 29 83 24

www.tambour.vardekommune.dk



⊕ Jeg ved hvor der findes en have så skøn

🇬🇧 I know where to find a garden so beautiful

🇩🇪 Ich weiß, wo es einen so schönen Garten gibt



Mark & Storm Galask A/S | Marts 2016

www.tambour.vardekommune.dk



Praktisk info

- ✿ I vores hyggelige **café** og gårds have er der mulighed for at nyde en kop kaffe + kage/is, med udsigt til haven. Entrébillet ikke påkrævet.
- ✿ **Legepladsen** er hovedsagelig lavet af naturmateriale. Der er masser af udfordringer til motorikken. Her er borde og bænke hvor man kan hvile eller spise sin medbragte mad. Gratis at benytte.
- ✿ **Grillhytten** er gratis at benytte hele året. Her er man velkommen til at tage grillkul med og tilberede sin mad under næsten åben himmel.
- ✿ **Handicapoiletet** ved indgangen er døgnåbent fra 1.4. – 1.11.
- ✿ **Hund** er velkommen i snor.



Practical Info

- ✿ Enjoy a coffee and cake or an ice cream in our cosy **café** and courtyard overlooking the garden. Admission not required.
- ✿ **The playground** is primarily constructed from natural materials and offers plenty to challenge children's motor skills. There are tables and benches where you can rest or eat your picnic. Free admission.
- ✿ **The grilling hut** can be used for free all year through. You are welcome to bring grilling charcoal and prepare your meal almost under the open sky!
- ✿ **The disabled** toilet at the entrance is open from April 1st to November 1st.
- ✿ **Dogs** on a leash are welcome.



Praktische Information

- ✿ Genießen Sie eine Tasse Kaffee und ein Stück Kuchen oder ein Eis in unserem **Café** mit Hofgarten, von wo aus Sie eine Aussicht auf den Garten haben. Eintrittskarte nicht erforderlich.
- ✿ **Der Spielplatz** ist überwiegend aus Naturmaterialien hergestellt. Es gibt hier zahlreiche Möglichkeiten, sich zu bewegen. Es gibt hier Tische und Bänke, die zum Verweilen einladen und wo man sein mitgebrachtes Essen verzehren kann. Die Benutzung ist kostenlos.
- ✿ **Die Grillhütte** kann das ganze Jahr über kostenlos benutzt werden. Sie können hier mit Ihrer mitgebrachten Grillkohle Feuer machen und Ihr Essen unter fast freiem Himmel zubereiten.
- ✿ **Die Behindertentoilette** am Haupteingang ist in der Zeit vom 1.4 bis 1.11. rund um die Uhr geöffnet.
- ✿ **Hunde** sind im Garten an der Leine zu führen.



Hjertestien

Ved p-pladsen uden for haven starter hjertestien, som går rundt om Karlsgårde Sø. Stien er 6 km lang og er en del af Kyst til Kyst stien.

Hjertestien (The Heart Path)

The Heart Path starts at the parking lot outside the park, and takes you around the lake of Karlsgårde. The path is 6 km long and is part of the path Coast to Coast.

Hjertestien (Herzsteig)

Am Parkplatz vor dem Garten beginnt der Hjertestien (Herzsteig), der rund um den Karlsgårde See führt. Der Weg ist ca. 6 km lang und ein Teil Kyst til Kyst stien (Küste-zu-Küste-Weg).



Vi
i NATUREN